## 人文及社會科學集刊

第十七卷第一期

### 中央研究院人文社會科學研究中心

中華民國九十四年三月 臺灣 臺北 南港

# 人文及社會科學集刊

#### 第十七卷第一期

2002 年調整保費及部分負擔對全民健康保險 財務公平性之影響	1
科技鄰避設施風險知覺之形成與投影:核二廠洪鴻智	33
政黨政治與府際關係:以 1995 年至 2003 年 媒體對中央與北高直轄市政府互動的 報導爲例	71
Bayesian Inference in Binomial Logistic Regression: A Case Study of	
the 2002 Taipei Mayoral Election Chia-hung Tsai	103
宗教容忍:政治哲學與神學的對話	125
僑刊史料中的金門(1920s-40s): 珠山《顯影》(Shining) 之考察	159

#### 中央研究院人文社會科學研究中心

中華民國九十四年三月 臺灣 臺北 南港

### Journal of Social Sciences and Philosophy

Volume 17, Number 1

March 2005

#### **CONTENTS**

The Impact of Increasing Insurance Contribution and Co-payment on Equity of National Health Insurance Finance, 2002	1
The Determination and Shadow of Risk Perception for Technological NIMBY Facility:  The Nuclear Power Plant II	
Party Politics and Intergovernmental Relations:  The Interactions of the Central, Taipei and Kaohsiung Governments from 1995 to 2003 in Taiwan	71
Bayesian Inference in Binomial Logistic Regression: A Case Study of the 2002 Taipei Mayoral Election Chia-hung Tsai	103
Religious Tolerance: A Dialogue between Political Philosophy and Theology Chengtian Kuo	125
Appling Overseas Chinese Newsletters to the Research on Emigrant's Hometowns (1920s-40s):  A Case Study on the Shining Monthly of Jushan, Kinmen (Quemoy)	159

Published by

RESEARCH CENTER
FOR HUMANITIES AND SOCIAL SCIENCES
ACADEMIA SINICA

NANKANG, TAIPEI, TAIWAN REPUBLIC OF CHINA